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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért veszik el az óbudai szakrendelők fejlesztésére 
szánt pénzeket?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!

A kormány a tavaly év végén megjelent utolsó Magyar Közlönyben a 2067/2020. (XII. 31.) számú
határozatával az óbudai Szent Margit Rendelőintézet fejlesztésére szánt 5,5 milliárd forintból elvett
3,3 milliárd forintot, ezzel ellehetetlenítve a kerületi szakellátás korszerűsítését. Ebből a pénzből a
Csobánka téri  és a Vörösvári  úti  szakrendelőket újították volna fel.  Budapesten a III.  kerület  a
második legnagyobb lakosságszámú kerület, és mivel az agglomerációban élőket is itt gyógyítják,
több  százezer  ember  ellátásáról  van  szó.  Érthetetlen,  hogy miközben  a  kormányzat  a  fővárosi
intézményrendszer fejlesztését ígéri, pénzt von el az ellenzéki vezetésű kerületektől. Kérem ezért,
hogy tisztázzák: mi az oka ennek az elvonásnak, és mikor adják vissza a beígért  támogatást az
önkormányzatnak?

Tisztelettel várom válaszát!


